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 Protokół nr 9/2024 

z obrad IX sesji Rady Miasta Józefowa, 

która odbyła się 25 października 2024 roku 

w siedzibie Rady Miasta Józefowa, przy ul. Kard Wyszyńskiego 1 (budynek B) 

 

Ad.1 Otwarcie obrad IX sesji Rady Miasta Józefowa. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska o  godzinie 15:00 otworzyła obrady sesji, po czym 
powitała radnych i gości. 
W następnej kolejności Wiceprzewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. W obradach 
uczestniczyło 15 radnych. 
Wiceprzewodnicząca poinformowała, że obrady z sesji są nagrywane i transmitowane, 
administratorem danych osobowych jest Rada oraz Burmistrz Miasta Józefowa. Podstawą 
przetwarzania danych osobowych w tym wizerunku jest przepis prawa, który wynika z 
ustawy z dn. 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. Pełna treść obowiązku informacyjnego 
znajduje się na drzwiach wejściowych do sali Rady Miasta. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2.  
Wniosek Burmistrza o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady sesji stanowi załącznik     
nr 3. 
Propozycja porządku obrad stanowi załącznik nr 4. 
 
 

Z okazji Dnia Edukacji Narodowej w 2024 roku Burmistrz Miasta Józefowa 
uroczyście wręczył nagrody dla nauczycieli Szkół Podstawowych oraz Miejskich Przedszkoli: 
- Szkoła Podstawowa nr 1 im Olofa Palmego w Józefowie - nagroda dla Wicedyrektor Szkoły 
oraz Nauczyciela Języka Angielskiego; 
- Szkoła Podstawowa nr 2  im. Romualda Traugutta w Józefowie - nagroda dla Wicedyrektor 
Szkoły oraz Nauczyciela – kierownika świetlicy szkolnej; 
- Szkoła Podstawowa nr 3  i  Łączniczek Armii Krajowej – nagroda dla Nauczyciela Biologii i 
Przyrody oraz Nauczyciel Języka Polskiego; 
- Miejskie Przedszkole nr 1 w Józefowie – nagroda dla Dyrektor Przedszkola; 
- Miejskie Przedszkole nr 2 w Józefowie – nagroda dla Nauczyciela Wychowania 
Przedszkolnego. 
Następnie Burmistrz uroczyście wręczył stypendium im. Św. Jana Pawła II (uchwała nr 
451/VII/2018 Rady Miasta Józefowa z dnia 6 września 208 roku) dla uczniów szkół 
podstawowych, za wyniki w nauce i szczególne osiągnięcia artystyczne i sportowe: 
- dwoje uczniów ze Szkoły Podstawowej nr 1 im. Olofa Palmego; 
- dwie uczennice ze Szkoły Podstawowej nr 2 im. Romualda Traugutta; 
- dwóch uczniów ze Szkoły Podstawowej nr 3 im. Łączniczek Armii Krajowej. 
 
 
Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska odczytała porządek obrad IX  sesji. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Miasta Józefowa. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miasta. 
4. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 r. 



 
2 

 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę NR 608/VIII/2023 Rady Miasta Józefowa z dnia 
14 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-
2031. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Stronie Śląskie z 
przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na terenie Miasta Józefowa 
na lata 2024-2026. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Józefowa NR 241/VIIII/2020 z dnia 
29 października 2020 r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji 
celowych na finansowanie z budżetu Miasta Józefowa, w szczególności ze 
środków pochodzących z wpływów z tytułu opłat za  korzystanie ze środowiska i 
administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów 
korzystania ze środowiska, zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 
wodnej. 

9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej nr 3 w Józefowie. 

10. Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie józefowskiego bobu żłobkowego. 
11. Protokół z kontroli procedur związanych z wyłonieniem wykonawców na roboty 

remontowe i konserwacyjne w zasobie mieszkaniowym Miasta. 
12. Informacja przewodniczącej Rady Miasta Józefowa. 
13. Informacja Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowaniu działań w ostatnim 

okresie. 
14. Wolne wnioski  
15. Zakończenie obrad IX sesji Rady Miasta Józefowa. 

 
 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska zaproponowała wprowadzenie dodatkowego punktu – 
pkt. 10 - Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie józefowskiego bonu żłobkowego. Wobec 
braku pytań zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem punktu 10 do porządku obrad: „za” 
15 osób, „przeciw” 0 osób, „wstrzymujących się” 0 osób. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska zaproponowała wprowadzenie dodatkowego punktu – 
pkt. 11 Protokół z kontroli procedur związanych z wyłonieniem wykonawców na roboty 
remontowe i konserwacyjne w zasobie mieszkaniowym. Wobec braku pytań zarządziła 
głosowanie nad wprowadzeniem punktu 11 do porządku obrad: „za” 15 osób, „przeciw” 0 
osób, „wstrzymujących się” 0 osób. 
 
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi 
zmianami: 15 osób „za”, 0” przeciw”, 0”wstrzymujących się” od głosu.  
 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miasta. 
Protokół z obrad  VIII  w obecności 15 radnych został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Ad.4. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 r. 
Skarbnik przedstawiła i omówiła zmiany w projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok. 
Radny D. Podolski zadał pytanie, czy zwiększenie środków na bilet metropolitarny 
związany jest z podniesieniem cen, czy wynika ze zwiększonej ilości kursów. 
Skarbnik odpowiedziała, że jest to związane z większą ilością kursów, a koszty 
wynikają z większej ilości doładowywanych kart przez mieszkańców Józefowa. 
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Radny A. Jaworski powiedział, że warto by było w kolejnym roku wdrożyć system 
weryfikacji wydanych biletów metropolitarnych. 
Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie: 15 osób „za”, 0” przeciw”, 1 
„wstrzymujący się” od głosu. Uchwała nr 57/IX/2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5. 
 
 
Ad.5. Uchwała zmieniająca uchwałę NR 608/VIII/2023 Rady Miasta Józefowa z dnia 14 
grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2031. 
Skarbnik powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej związane są 
zmianami z uchwale budżetowej. Dodała, że w załączniku nr 2, projektu tej uchwały 
zostały wprowadzone nowe przedsięwzięcia.  
Radny A. Horbik zadał pytanie, czy wymienione zmiany zostały przeniesione na rok 
2025 w ramach wieloletniego planu finansowego, w wyniku ich niezrealizowania. 
Skarbnik odpowiedziała, że częściowo niektóre zadania zostały wykonane (projekt i 
uzgodnienia), natomiast budowa przewidziana jest na rok 2025. 
Radny D. Podolski zadał pytanie, dlaczego nie została ujęta budowa ulicy Pstrągowej. 
Skarbnik odpowiedziała, że otrzymała informację z referatu, że prawdopodobnie 
dojdzie do unieważnienia aktualnie obowiązującej umowy. Dodała, że w związku z tym 
to jednoroczne zadanie zostało przesunięte na 2025 rok. Podkreśliła, że nie można 
przejść do etapu budowy ze względu na brak projektu. 
Radny A. Horbik stwierdził, że wieloletni plan finansowy powinien być poddany 
rewizji. 
Radny M. Batorski powiedział, że w specyfice wieloletnie plany będące na etapie ich 
realizacji i wdrażania są rewidowane. 
Radny P. Sędek zadał pytanie, czy są już wykonane projekty i wizualizacje zaplecza dla 
Pięknego Miasta. 
Burmistrz odpowiedział, że przedstawione zmiany w projekcie uchwały dotyczą 
instalacji alarmowej. 
Przewodnicząca A. Masik zadała pytanie, dlaczego nie można tych ulic, o których 
wspomniał radny D. Podolski umieścić w projekcie uchwały Wieloletniego Planu 
Finansowego. 
Skarbnik odpowiedziała, że skoro nie została rozpoczęta realizacja tego zadania nie 
można  go wpisać do wieloletniego planu finansowania. 
Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie 10 osób „za”, 0” przeciw”, 
5”wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 58/IX/2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6. 
 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Stronie Śląskie z 
przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi. 
Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie 15 osób „za”, 0” przeciw”, 
1”wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 59/IX/2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7. 
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Ad.7. Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na terenie Miasta Józefowa na lata 
2024-2026. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska powiedziała, że jest to uchwała w sprawie przyjęcia 
do wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych na terenie Miasta Józefowa. Podkreśliła, że dokument został pozytywnie 
zaopiniowany przez Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
Burmistrz powiedział, że ta uchwała jest podejmowana pierwszy raz, w której zawarty 
został wieloletni plan rozwoju modernizacji urządzeń wodno – kanalizacyjnych. Dodał, 
że cały rozwój infrastruktury realizowało Miasto i przekazywało do spółki, głównie w 
formie dzierżawy. Podkreślił, że w związku z wygranym procesem z otwocką spółką 
pojawiły się możliwości, aby przeznaczyć te środki Hydrosferze dla dalszego rozwoju. 
Dodał, że miasto dalej będzie rozbudowywać sieć, a spółka będzie skupiać się na 
nowych inwestycjach, które potrzebne są z uwagi na techniczne i ekonomiczne  
uwarunkowania pracy sieci, a podstawowym zadaniem Miasta jest podłączanie do sieci 
nowych użytkowników. 
Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie 15 osób „za”, 0” przeciw”, 
1”wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 60/IX/2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8. 
 
 
Ad.8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Józefowa NR 241/VIIII/2020 z dnia 
29 października 2020 r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowych 
na finansowanie z budżetu Miasta Józefowa, w szczególności ze środków pochodzących 
z wpływów z tytułu opłat za     korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar 
pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów korzystania ze środowiska, 
zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 
Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie 15 osób „za”, 0” przeciw”, 
0”wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 61/IX/2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9. 
 

 
Ad.9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej nr 3 w Józefowie. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska powiedziała, że pod koniec czerwca wpłynęła 
skarga od rodziców na działalność pani Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Józefowie. 
Dodała, że została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, którą na podstawie 
analizy przedstawionych materiałów, uznała skargę za bezzasadną.  
Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie 15 osób „za”, 0 ”przeciw”, 
0”wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 62/IX/2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10. 
 
 
Ad. 10. Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie józefowskiego bobu żłobkowego. 
Skarbnik powiedziała że od 1 października 2024 roku zaczęła obowiązywać nowa 
ustawa z dnia 15 maja 2024 roku o wsparciu rodziców w aktywności zawodowej oraz 
wychowaniu dzieci, która wprowadziła dodatkowe świadczenia w tym min. świadczenia 
dla dzieci uczęszczających do żłobków. Dodała, że  w związku z tym na poziomie 
krajowym funkcjonuje korzystniejszy instrument wspierania rodzin niż józefowski bon 
żłobkowy. Powiedziała, że w związku z tym od 31 grudnia 2024 uchyla się uchwałę 
dotyczącą aktualnie obowiązującego bonu żłobkowego. 
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Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie 14 osób „za”, 0” przeciw”, 
1”wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 63/IX/2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11. 
 
 
Ad. 11. Protokół z kontroli procedur związanych z wyłonieniem wykonawców na roboty 
remontowe i konserwacyjne w zasobie mieszkaniowym Miasta. 
Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie 15 osób „za”, 0” przeciw”, 
0”wstrzymujących się” od głosu. Protokół został przyjęty. 
Protokół stanowi załącznik nr 12. 
 
 
Ad. 12. Informacja przewodniczącej Rady Miasta Józefowa. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska odczytała informację przewodniczącej w sprawie 
wyników analiz oświadczeń majątkowych oraz poprosiła o składane wyjaśnień do Biura 
Rady Miasta Józefowa w terminie do 14 listopada 2024 roku. 
 
 
Ad.13. Informacja Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowaniu działań w ostatnim 
okresie. 
Radny J. Bajtler zadał pytanie Burmistrzowi, czego dotyczyło spotkanie w Polskich 
Kolejach Państwowych. 
Burmistrz odpowiedział, że w spotkaniu uczestniczył wspólnie z radnym P. Sędkiem i 
dotyczyło ono między innymi parkingów dla samochodów osobowych w rejonie stacji 
kolejowych, nasadzeń oraz przejść poziemnych (Miasto może wykonać na własny koszt 
- projekt i budowa). Burmistrz powiedział, że otrzymał pismo, w którym PKP 
zaoferowało użyczenie Miastu Józefów poczekalni wraz z doprowadzonymi mediami. 
Radny M. Batorski poprosił Burmistrza o podsumowanie konferencji w senacie 
dotyczącej roli polskich samorządów w ochronie ludności i obrony cywilnej państwa w 
świetle wojny w Ukrainie. 
Burmistrz powiedział, że spotkanie prowadził wicemarszałek Senatu, na którym 
omawiano projekt ustawy dotyczącej roli samorządów w ochronie ludzkości i obrony 
cywilnej. Dodał, że samorząd gminny będzie organem obrony praw cywilnych i 
zarządzania. Podkreślił, że w związku z tym, będą przyznawane dotacje i zwiększenie 
środków na pokrycie wydatków związanych z obroną cywilną. Powiedział, że ustawa ta 
została rozbudowana o komponent wojenny (infrastruktura krytyczna: wodociągi, 
kanalizacja, zaopatrzenie w energię, schrony, punkty sanitarne) – dla mieszkańców 
gminy. 
Przewodnicząca A. Masik zadała pytanie, czego dotyczyły spotkania: z Prezydentem 
Miasta Otwocka oraz naczelnikiem Komendy Stołecznej Policji z Wydziału ds. Walki z 
Przestępczością Samochodową. 
Burmistrz odpowiedział, że spotkanie z Prezydentem Otwocka oraz  Wójtem Wiązowna 
dotyczyło modyfikacji związanych z transportem autobusowym i linią L50 (kończąca się 
umowa z ZTMem). 
Powiedział, że drugim poruszonym tematem były dziki i dodał, że Rada Miasta Otwocka 
uchwaliła uchwałę w sprawie finansowej pomocy starostwa na odstrzał dzików. Dodał, 
że jednak została ona uchylona przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Burmistrz  
powiedział, że problem polega w przepisach prawnych i w związku z tym napisał pismo 
do pani Minister w sprawie zmian przepisów dla samorządów, które skutecznie nie mogą 
walczyć z nadmiarem zwierzyny. 
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Burmistrz powiedział, że Sejmik Województwa Mazowieckiego może podjąć uchwałę o 
redukcji  dzików na danym obszarze oraz może przekazać środki na rzecz powiatu w 
celu wypłaty odszkodowań za wyrządzone szkody przez zwierzynę na terenach 
miejskich i prywatnych. 
Powiedział, że spotkanie z naczelnikiem Komendy Stołecznej Policji dotyczyło 
wyrażenia zgody  na udostępnianie przez Józefów monitoringu miejskiego na potrzeby 
policji. 
Radna U. Zielińska zadała pytanie, czego dotyczyło spotkanie z nadleśniczym. 
Burmistrz odpowiedział, że trwają prace nad zmianą statusu lasów (w otoczeniu 
większych aglomeracji – lasy społeczne). 
Nadmienił, że został zaproszony na okrągłą uroczystość dwudziestolecia  
Stowarzyszenia Sternik. 
 
 
Ad.14. Wolne wnioski  
Radna B. Kaczorek zadała pytanie, dlaczego ścieżka rowerowa między ulicami Asnyka, 
a Sobieskiego została oklejona taśmą i przeznaczona na chodnik. 
Burmistrz odpowiedział, że mieszkaniec ulicy Sobieskiego zakwestionował organizację 
ruchu i kształt ścieżki – sprawa w toku. Dodał, że dla uspokojenia sytuacji Miasto 
wyłączyło tam ruch rowerowy.  
Zastępca Burmistrza odpowiedział na pytania od radnych, dotyczących min. 
zwiększonej ilości słupków na ulicy Wyszyńskiego, które związane jest z działaniem 
mieszkańca Józefowa. Powiedział, że Miasto wystąpi do zarządcy nieruchomości i do 
Marszałka o nasadzenia roślinności w tym miejscu.  
Powiedział, że kolejną kwestią są hulajnogi, które od 1 listopada na okres zimowy, 
zniknął z ulic Józefowa.  Poruszył też problem odpadów wielkogabarytowych, które 
błędnie zostały wystawione przez mieszkańców - odbędzie się proces edukacyjny tych 
mieszkańców. 
Radny M. Batorski zaprosił radnych do udziału w spotkaniu o kulturze Urzecza w 
Duchnowskim Domu Kultury. 
Burmistrz poprosił Skarbnik o przedstawienie algorytmu związanego z poziomem 
pomiędzy podatkami, a spodziewanymi dotacjami. 
Skarbnik omówiła ostatnio opublikowany dziennik ustaw z dnia 1 października 2024 
roku o dochodach jednostek samorządu terytorialnego. 
Radny G. Kruk zwrócił się z prośbą o sprawdzenia nasadzeń przy sklepie Aldi, 
Radny A. Horbik zadał pytanie, jaki jest powód sprzedaży nieruchomości (mieszkania) 
przez Miasto (ogłoszony przetarg). 
Burmistrz odpowiedział, że to mieszkanie Miasto odziedziczyło z długiem do 
wysokości jego wartości i w celu odzyskania środków potrzebna jest sprzedaż tej 
nieruchomości, 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska podziękowała za wysypanie tłuczniem ulicy 
Orzeszkowej oraz posprzątanie ulic z okręgu nr 5. 
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Ad. 15.  Zakończenie obrad IX sesji Rady Miasta. 
Wobec zrealizowania porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła obrady 
sesji o godzinie 17:20  i  podziękowała wszystkim za uczestnictwo.  
 
 
 

  Sporządziła:                                                     Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Józefowa 

 

Agnieszka Pałyska                                                                     Urszula Zielińska  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


